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Αθήνα,  2 Ιουνίου 2022 

 

Ερώτηση  

Προς τον Υπουργό  Προστασίας του Πολίτη 

 
ΘΕΜΑ: Κατάργηση του Τμήματος Ασφαλείας Καλάμου 

 

Χωρίς να παραγνωρίζουμε την ανάγκη αναδιαρθρώσεων, χωρίς να 

καταφρονούμε τα εγχειρήματα αλλαγών στη συγκρότηση και στη λειτουργία 

των πολύπαθων δημόσιων υπηρεσιών της χώρας μας, επιθυμούμε κατ’ 

αρχήν να θέσουμε υπό την κρίση σας μερικά στοιχεία που αφορούν την 

ασφάλεια των πολιτών στην ευρύτερη περιοχή του Ωρωπού.  

Μόλις πριν από λίγα χρόνια λειτουργούσαν  

- Στο Καπανδρίτι, Τμήμα Ασφάλειας και Αστυνομικό Τμήμα 

- Στον Κάλαμο, Τμήμα Ασφάλειας και Αστυνομικό Τμήμα και 

- Στον Ωρωπό,  Τμήμα Ασφάλειας και Αστυνομικό Τμήμα 

Δυστυχώς πληροφορηθήκαμε ότι σχεδιάζεται η κατάργηση του Τμήματος 

Ασφαλείας Καλάμου και η συγχώνευσή του με το Αστυνομικό Τμήμα 

Ωρωπού. Ενέργεια ακατανόητη, δίχως λογική και κυρίως άκρως επικίνδυνη, 

καθώς αποδυναμώνει την αστυνόμευση και αφήνει την ευρύτερη περιοχή του 

Δήμου Ωρωπού έρμαιο στις διαθέσεις των κακοποιών στοιχείων. 

Συνακόλουθα, τραυματίζεται το αίσθημα ασφάλειας και η εμπιστοσύνη των 

πολιτών στις επιλογές της κεντρικής εξουσίας. 

Με την σχεδιαζόμενη κατάργηση του Τμήματος Ασφαλείας Καλάμου θα 

έχουμε ένα μόνο Αστυνομικό Τμήμα και ένα Τμήμα Ασφάλειας σε ολόκληρη 

την περιφέρεια του Ωρωπού.  

Η μεγάλη έκταση του Δήμου και τα ιδιάζοντα χαρακτηριστικά της μορφολογίας 

του εδάφους, καθιστούν αναγκαία και επιβεβλημένη την διαρκή, ανελλιπή και 

αυξημένη παρουσία της Αστυνομίας, καθώς η διογκούμενη σε καθημερινή 

βάση εγκληματικότητα και κάθε είδους παραβατική συμπεριφορά, αποτελούν 

πλέον μάστιγα για την περιοχή και οδηγούν τους κατοίκους στην ανασφάλεια 

και την αυτοδικία. Υπό αυτό το πρίσμα είναι ακατανόητη η απόφαση για την 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5589

Ημερομ. Κατάθεσης:

2/6/2022



2 

 

αποδυνάμωση της αστυνόμευσης μέσω της σχεδιαζόμενης κατάργησης του 

Τμήματος Ασφαλείας Καλάμου.  

Κατόπιν όλων αυτών, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1. Προτίθεται να προχωρήσει σε μια ενέργεια που υπονομεύει την 
ασφάλεια, αντί να προβεί σε γενναία μέτρα στήριξης της 
αστυνομικής προστασίας των πολιτών του Δήμου Ωρωπού; 

2. Μήπως αντί της σχεδιαζόμενης κατάργησης του Τμήματος 
Ασφαλείας Καλάμου γίνει προσπάθεια ενίσχυσης της 
αποτελεσματικότητας της αστυνόμευσης μέσω της ανασύστασης 
και επαναλειτουργίας του Αστυνομικού Τμήματος Καπανδριτίου; 

3. Ποια άλλα μέτρα είναι διατεθειμένος να λάβει ο Υπουργός, ώστε 
να ενισχυθεί η αίσθηση ασφάλειας των κατοίκων σε μια περιοχή 
που μαστίζεται ιδιαίτερα από την παραβατικότητα και την 
εγκληματικότητα; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Αθανασίου (Νάσος) Αθανάσιος 
 
 

Δρίτσας Θεόδωρος 

 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Ραγκούσης Ιωάννης 
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Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

 

Σπίρτζης Χρήστος 




